
WIN bij bezoek Commissaris van de Koning aan Bodegraven-Reeuwijk 
 
“We zijn met z’n allen trots op onze gemeente en dat hebben we de commissaris laten zien.” Burgemeester 
Christiaan van der Kamp vat zo het formele ambtsbezoek van de Commissaris van de Koning in Zuid-Holland, 
de heer Jaap Smit, samen. De Commissaris van de Koning bracht op maandag 2 juli jl. een bezoek aan de 
gemeente Bodegraven-Reeuwijk. Voor het bezoek was men te gast bij het bedrijf Stabiplan in het karakteristieke 

gebouw naast de burgemeester Crolesbrug. 

 
De Commissaris van de Koning in Zuid-Holland brengt ten minste eens in de zes jaar een bezoek aan de gemeenten in 
zijn provincie. Hij doet dat in zijn rol als vertegenwoordiger van het Rijk. De indruk van zijn bezoek koppelt hij terug naar 
de Rijksoverheid in Den Haag.  
 
Om een indruk te krijgen van de gemeente heeft de heer Smit een aantal gesprekken gevoerd met vertegenwoordigers 
van de gemeente, het college van burgemeester en wethouders, de fractievoorzitters van de partijen in de 
gemeenteraad, vertegenwoordigers van maatschappelijke organisaties en ondernemers. Bij het gesprek met de 
maatschappelijke organisaties was ook de WIN vertegenwoordigd in de persoon van Murielle Facon. Zij heeft de 
Commissaris bijgepraat over de rol van de WIN aan de hand van de Dorpsvisie Nieuwerbrug. Daarnaast kwamen in het 
gesprek onder meer de aanleg van de Rijnkadehaven, de Huizen van Alles, de rol van de kerk en de 
woningbouwvereniging aan de orde. 
 
Het bezoek werd afgesloten met een bijeenkomst waarin ondernemers een aantal pitches gaven over zaken die hen 
bezig houden. Daaronder de problematiek van de bereikbaarheid en de grote behoefte de aansluiting van de N11 op de 
A12 te verbeteren met de aanleg van de Bodegravenboog. 
 

 
 
 

 


